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   5/2024פרוטוקול ישיבת המליאה מן המניין מס'  

 5/8/2024מיום  
 
 
 

 נוכחים : 
 

 ראש המועצה  –מר אחמד דבאח  -
 משנה לראש המועצה   –מר מוחמד מוסא  -
 סגן ראש המועצה    –מר אברהים טאהא  -
 סגן ראש המועצה   -חג' נמר חוסין  -
 סגן ראש המועצה  –מר מוחמד עומר  -
 חבר המועצה  – מר מוחמד דבאח  -
 חבר המועצה  – מר עלי אסדי  -
 חבר המועצה  – מר זיד חטיב  -

 
 משתתפים מוזמנים נוספים  : 

 
 מנכ"לית המועצה –גב' נאהדה מנסור  -
 יועמ"ש המועצה -עו"ד חליל נעמה  -
 גזבר המועצה  –רו"ח יוסף אסדי  -

 
 נעדרים : 

 חבר המועצה    –מר קאסם אסדי  -
 חבר המועצה   –מר אחמד יאסין אסדי  -
 חבר המועצה –מר מחי אלדין דבאח  -
 מהנדס המועצה  –אדר' פריד עווד  -
 מבקר המועצה  –רו"ח עזאת דבאח  -
 תברואה ורישוי עסקים .יועצת ראש המועצה למעמד האישה ומנהלת מחלקת –היפא אסדי  -

 
 ראש המועצה :  

 
כרגע סיימנו טקס ברכות וחלוקת מגינים למקבלי התעודות , בהשתתפות הורים ותושבים , נמשיך לאחל לכל בני הכפר  

 .   תנו ונו ובנ י ונעודד השכלה בקרב בנ המשך עשייה והצלחה 
 

 על סדר היום : 
 

 , יוצג על ידי מהנדס המועצה . 18812בגוש  1אישור לגישת כביש משטח ציבורי לחלקה  1
 

ולהציג את הסעיף , לפנינו בקשה  לאישור  מהנדס המועצה נוכח בישיבה אדר' פריד עווד  להיות  ראש המועצה : היה אמור  
הבקשה קנה שטח בדיר אל אסד , והוא מבקש מעבר לחלקה שלו ,  יש  , מג 18812בגוש  1כביש גישה משטח ציבורי לחלקה 

המועצה שהמליץ    סהדבר פוגע באינטרס של כלל , ואינו מנוגד לתוכניות של המועצה , הבקשה עברה את מהנדלדעתי אין  
 על הנחתה בפני המליאה , החומר נמצא על השולחן והינכם רשאים לעיין בו .  

 
 .  החלטה : מאושר פה אחד

 

 

 ביוב ) אזור כרמיאל ( .   אישור ראש המועצה מר אחמד דבאח כנציג הרשות במועצת איגוד ערים לענייני -2

 
 החלטה : מאושר פה אחד .    
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 אישור תקציב פיתוח :   -3
 

 מצ"ב הרשאה .   -ש"ח   19,300אישור הרשאה תקציבית  לסיוע לאוכלוסייה במצוקה ,במימון מפעל הפיס ע"ס  .א
 לה על ידי פעילות חברתית וסדנאות , הרצאות בתחום הרווחה . הי נאהדה : מדובר בתקציב ייעודי לצורך חיזוק הק

 
 החלטה : מאושר פה אחד . 

 
ש"ח  , במימון מפעל הפיס לפי אמות מידה לשנת   901,000ע"ס אישור הרשאה תקציבית לפי חלוקה מוצעת  .ב

 : מצ"ב חלוקה והרשאה .  2024

ש"ח , ערכנו ישיבות מקצועיות והגענו לכלל מסקנה   901,000נאהדה : מפעל הפיס אשר למועצה במסגרת אמות המידה סך 
 התארגנות לשעת חירום , ורווחה . לחלוקה שצורפה לכם , בעיקר עבור הצטיידות ופעולות למוסדות החינוך בכפר ו 

 
 החלטה : מאושר פה אחד . 

 
 .   .מצ"ב הרשאה –ש"ח , במימון משרד השיכון 773,420אישור הרשאה תקציבית לפיתוח שכונות ותיקות ע"ס  .ג

תשתיות והסרת חסמי תכנון בשכונות הוותיקות / גרעין    קזוימיועד לח ב, התקצי רשאהנאהדה : כפי שרשום על גבי  הה
 הכפר .  

 המועצה מתבקשת להכין תכנית עבודה , ולהציג בפני משרד השיכון לאישור סופי לפני ביצוע .  
 

 ראש המועצה  : אני מציע לבצע עבודות ניקוז וריפוד כבישים .  
 

, לאחר מכן להביא בפני   לקבלת אישור סופי  חג' נמר : מציע לקיים דיון פנימי , נגיש את ההצעה למשרד השיכון עד  
 המליאה את התוכנית המאושרת על ידי המשרד .  

 
הכין תכנית עבודה  ול  יחד שתי ההרשאות  יוסף : קיימת יתרה מהרשאה קודמת מפרויקט  כביש אל אסד . נתן לחבר

 כונות הוותיקות . משודרגת לש
 

 החלטה : מאושר פה אחד . 
 

 הרשות . נות ש"ח , במימון קר 120,000חות ושערים לבית ספר אלעין בסך יאישור תב"ר לעבודות בט -ד

פורסם מכרז לעבודות בטיחות ושערים לבית הספר , מנסים להיות מוכנים וערוכים לפתיחת שנת הלימודים , נאהדה : 
, משרד החינוך לא מגדיל את ההרשאה התקציבית עבור מבנה בית ספר אלעין , ולא ניתן לפתוח   יייעודמקור המימון אינו  

 את בית הספר ללא שערים לשם שמירה על בטיחות התלמידים .  
 ש"ח .   120,000הרשות ע"ס נות  עקב זאת שאין מקור מימון , אנו מבקשים אישור מליאת המועצה לממן את העבודות מקר

 
 אומדן ביצוע  עבודת השערים בבית הספר ?   מהו  מוחמד מוסא :

 
  3מ"ר,  4שלשה שערים ,   רעבו ףאל 120נאהדה : התקשרתי טלפונית עכשיו אנג' כמאל סגן מהנדס המועצה  האומדן  הינו 

 מ"ר , ועוד חיפוי מדרגות .  2.2מ"ר בגובה 6מ"ר , 
 

 .  ש"ח  120,000ם ש"ח למימון העבודות במקו   60,000החלטה : המליאה מאשרת סך 
 

ש"ח , במימון מענק בונוס משרד הפנים   670,000אישור תב"ר לביצוע עבודות פיתות כבישים פנימיים בסך  -ה

 .  .מצ"ב הרשאה

 לפי  הפירוט הבא: ראש המועצה : אני מציע לעשות חלוקה של הסכום לכבישים הדחופים לביצוע .          
 

 . אלף ש"ח עד סך   200צה חתך מול בניין המוע –כביש ממול אלג'בל  -
 . אלף ש"ח  150עד סך   כביש אלעין  -
 . אלף ש"ח  320,עד סך עדנאן סנעאללה   -אבו נור  501כביש  -

 החלטה : מאושר פה אחד .  
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 אישור פתיחת חשבון בנק לצורכי גבייה מהוצל"פ , לבקשת גזבר המועצה .  -4

הוצל"פ , לצורך כך חובה לפתוח חשבון בנק שיופקדו בו הכספים  היוסף : לצורך תגבור הגביה , אנו מפעילים את מנגנון  
 מההוצל"פ כחשבון נפרד .  

 
 החלטה : מאושר פה אחד .  

 
 שונות ועדכונים נוספים .  -5

 
 יוצג על ידי ראש המועצה .  –עדכון באשר  לעתירה לבג"ץ בנושא תכנון ובנייה וצווי הריסה  -

 
את  להפעיל  ראש המועצה : כידוע כי המועצה הגישה עתירה לבג"ץ על מנת למנוע צווי הריסה , אני מנסה לפעול בכל דרך ו

רי בית המשפט דחה את העתירה והחזיר  הקשרים שלי במשרדי הממשלה ועם שרי הממשלה והאחראים על האכיפה , לצע
 אותנו לפעול במישור של חוקי התכנון ובנייה .  

זאת , התקיימו שתי פגישות עם משרד המשפטים בראשות המשנה ליועצת המשפטית של   אני ממשיך לנסות למנוע זאת
בתים מתוך    - 12ת פתרון  להממשלה עו"ד כרמית יוליוס , הסברנו את עמדתנו , הצגנו את שלבי התכנון המתקדם עם הצג

בתים , נתבקשנו להעביר חומרים למשרדה לבדיקת סוגיית התקדמות המועצה בתכנון   , כל החומרים הועברו לידיהם ,   13
 ואנחנו ממתינים להתייחסות שלהם .  

 
וה להתבשר מצד שני קיימתי פגישה עם נציג של יחידת סיף ממשטרת ישראל , הפגישה הייתה מאוד חיובית , אני מקו 

 שצווי הריסה ידחו עד לאישור התכנון .  
 
 

 דיר אל אסד :  תף מועצה אזורית  משגב ומועצה מקומית תעשייה משו אזורעדכון ,  -

 
  400תעשייה משותף בגודל של  אזורמשגב להקמת   תהאזורינות עם ראש המועצה ב אני מבקש לעדכן כי הצלחנו להגיע לה

 ותעסוקה  .   הלתעשייישמשו ש ברוטו דונם 
ממתינים  אנו נציגי משגב והצוות של המועצה , בראשות שני ראשי המועצות ,ו ישבה בהשתתפות נבשבוע האחרון קיימ

של בני הכפר  ם לעסקי טוב מאודהודעה משותפת למשרד הכלכלה , לדעתי צעד זה  נותן פתרון לחתימה על לאישור סופי 
 .   העסקית וכלכלית   התפתחותםלו

ויוקם אזור  ש"ח שנתי , וגם במקרה   ןמיליו   2כ   השנתית הכנסות  הידוע לכם כי המועצה  שותפה באזור התעשייה בר לב 
 יכולה לזכות בחלוקת הכנסות לא קטנה .  תעשייה משותף עם מועצת משגב , הרשות  

 
משגב   המשותף מול   האזורעתכם ולקבל את ברכתכם להמשך ההליך הקמת בהזדמנות זו הייתי מבקש לשמוע את ד

 ומשרד הכלכלה .  
 

תעשיה משותף  אזורקמת  המשגב ל עםמברכים על הצעד ובעד התקדמות הדיונים ,החלטה : חברי המועצה בדעה אחידה 
 . 
 

 פגישת עבודה עם מנכ"ל משרד התחבורה :  עדכון,  -

 
המאושרות של   תבה התמקדה בקידום ביצוע כבישים בתוכניוי קיימנו השבוע פגישה עם מנכ"ל משרד התחבורה , היש 

 הכפר , בעורקים הראשים בכניסה מצד לבון , בישיבה השתתפו נציגים ממשרד התחבורה ונציגים של המועצה .  
 לה המשך בחודש הקרוב .    הייתה ישיבה טובה , ויהיה

 
 פגישת  עבודה עם מנהלת המחוז ברמ"י .  עדכון , -

 
קיימנו ישיבת עבודה עם רמ"י הצגנו בפניהם את התקדמות התכנון בכפר , וגם את ההסכם העקרוני עם מועצה מקומית  

   משגב , רמ"י היה נכון לשמוע ולהקשיב לדרישות של הרשות , בקשנו שיווק מידי למספר חלקות .
 הייתה ישיבה ברוח טובה , ואני מאמין כי הישיבות יניבו תוצאות טובות בהקדם .  
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 עדכון הגזבר לגבי חובות נבחרים בארנונה ונקיטת אמצעים על פי חוק וחוזרי מנכ"ל .  -

 
לפקודת העיריות על גזבר המועצה לשלוח לחבר החייב ארנונה הודעה בדבר חובו   123יוסף : מבקש לציין כי על פי סעיף 

 וחובתו להסדירו , ובתום ששים יום פוקעת כהונתו של נבחר הציבור במידה ולא הסדיר את חובו כדין .  
 

 ם במיידי .  לכן אני פונה ומבקש מכל חברי המועצה לגשת להסדרת החובות שלה
 

 אני חייב לפעול על פי חוק וחוזרי מנכ"ל משרד הפנים .  
 
 

 מוחמד מוסא : אני מבקש להוסיף לסעיף השונות ועדכונים עוד שלשה נושאים :  
 
 

 תכנית  " ואש  קע"בפני חברי המועצה בקשתו של התושב מוחמד מחמוד מוסא לאישור מוחמד מוסא : אני מבקש להביא 
, הנ"ל פנה למחלקת ההנדסה וללשכת ראש המועצה בבקשה לאפשר לו החלפת    33חלקה   18819וש ג 260-1344902מס' 

   , להלן התכנית . מטר 30קרקע בשטח כ 
 

 מציג בפני החברים את התוכנית המוצעת .  
 

 החלטה : מאושר פה אחד .  -

 
אלף ש"ח, מצב המגרש מחייב פעולה מיידית , המגרש משרת  300אישור תקציב לצורך שיפוץ מגרש סחב"ק ע"ס  -

 . בגדרות בהחלפת הדשא ועוד תיקונים   מידיאת כל הכפר ויש צורך 

 
 ראש המועצה : זה נכון גם לגבי מגרש הכדורגל , אני מבקש דיון פנימי באחריות המנכ"לית בקשר לשני המגרשים . 

 לאחר איתור מקור  מימון לאחר קבלת אומדנים ונביא לאישור המליאה .  
 

 החלטה : מאושר פה אחד . 
 

 :  להלן אישור בקשתו של סגן ראש המועצה מר אברהים טאהא להצטרף לוועדות המועצה מוחמד מוסא : מבקש 
 ועדת מכרזים , הנחות , תרבות וטקסים איכות הסביבה , מלגות , תחבורה ותנועה , רשויות תמרור ורווחה .   

 
 עו"ד חליל : סגן ראש המועצה יכול להצטרף לכל ועדה שהוא מבקש ואין מניעה חוקית . 

 
 החלטה : מאושר פה אחד .  

 
 חינוך .  תלוועדבתי הספר נאהדה : מר אברהים בקש להרחיב ולצרף אנשי ציבור ומנהלי 

 
 ן את הועדה .  כ ראש המועצה : באם זה מתבקש מהחוק אבקש לעד

 
 עו"ד חליל : אין מניעה חוקית . 

 
 החלטה : מאושר פה אחד .  

 
 

 .  19:50הישיבה ננעלה בשעה 
 
 

   רשמה :                                                                                                                                                               
 

 מנכ"לית המועצה   -נאהדה מנסור 
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